

## Disaster Cash Assistance Program (ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອເງິນສົດໄພພິບັດ) ຄໍາຖາມທີ່ຖືກຖາມເລື້ອຍໆ

### Disaster Cash Assistance Program (ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອເງິນສົດໄພພິບັດ) ຫຼື DCAP ແມ່ນຫຍັງ?

The Department of Social and Health Services (ກົມບໍລິການສັງຄົມ ແລະ ສຸຂະພາບ) ແມ່ນກຳລັງເປີດ ນຳໃຊ້ Disaster Cash Assistance Program (ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອເງິນສົດໄພພິບັດ) ຫຼື DCAP, ເລີ່ມ ເດືອນເມສາ ວັນທີ 17 ປີ 2020. ແຜນງານນີ້ມີຈຸດປະສົງເພື່ອຊ່ວຍເຫຼືອຊາວວໍຊິງຕັນຈຳນວນໜຶ່ງຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການຂັ້ນພື້ນຖານຂອງເຂົາເຈົ້າໃນໄລຍະສະພາວະສຸກເສີນທີ່ເກີດຈາກໄພພິບັດສຸກເສີນຂອງ COVID-19.

### ເປັນຫຍັງຈຶ່ງເກີດແບບນີ້ຂຶ້ນ?

ເພື່ອຕອບສະໜອງຕໍ່ການແຜ່ລະບາດຂອງ COVID, 19, ທ່ານເຈົ້າແຂວງ Inslee ໄດ້ປະກາດພາວະສຸກເສີນສຳລັບບັນດາເມືອງໃນລັດວໍຊິງຕັນ. ນີ້ແມ່ນອະນຸຍາດໃຫ້ DSHS ອອກເງິນຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ Disaster Cash Assistance Program (ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອເງິນສົດໄພພິບັດ) ໃຫ້ແກ່ຄອບຄົວ ແລະ ບຸກຄົນຜູ້ທີ່ບໍ່ມີສິດຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດເປັນເງິນສົດເປັນປົກກະຕິ.

### ຂ້ອຍສະໝັກໄດ້ແນວໃດ?

ໂຄງການນີ້ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີການສຳພາດຜ່ານທາງໂທລະສັບ. ຄົວເຮືອນສາມາດສະໝັກໂດຍ:

- ສະໝັກອອນລາຍໄດ້ທີ່ [WashingtonConnection.org](http://WashingtonConnection.org) ແລະ ໂທຫາສູນຕິດຕໍ່ບໍລິການລູກຄ້າ 877-501-2233 ເພື່ອສຳຫຼັດການສຳພາດຕາມຄຳຮຽກຮ້ອງ.
- ໂທ 877-501-2233 ເພື່ອສຳຫຼັດຂັ້ນຕອນການສະໝັກທັງໝົດ.
- ກະລຸນາຮັບຊາບວ່າສູນຕິດຕໍ່ບໍລິການລູກຄ້າກຳລັງພົບກັບປະລິມານການໂທທີ່ຫຼາຍ ແລະ ທ່ານອາດຈະເສຍເວລາລໍຖ້າດົນ. ເວລາທີ່ດີທີ່ສຸດທີ່ຈະໂທແມ່ນກ່ອນ 11 a.m. ເວລາທີ່ໂທຕົວຍາກທີ່ສຸດແມ່ນ 11 a.m. ເຖິງ 2 p.m.

ພວກເຮົາສາມາດກຳນົດສິດທິຂອງທ່ານສຳລັບທຸກໆໂຄງການຂອງພວກເຮົາໃນການສຳພາດຄັ້ງດຽວ.

### ຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອນີ້ເລື້ອຍບາບໃດ?

ໂຄງການນີ້ແມ່ນມີໃຫ້ແກ່ຄົວເຮືອນພຽງແຕ່ໜຶ່ງເດືອນໃນໄລຍະເວລາ 12 ເດືອນ ໃນໄລຍະເວລາທີ່ມີພາວະສຸກເສີນ.

### ໂຄງການນີ້ຈະມີຢູ່ດົນບາບໃດ?

ນີ້ແມ່ນໂຄງການຊົ່ວຄາວ ແລະ ຈະສິ້ນສຸດລົງເມື່ອສະພາວະສຸກເສີນສິ້ນສຸດລົງ ຫຼື ໄວກວ່ານັ້ນ.

### ຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດເປັນເງິນສົດ DCAP ເຖິງແມ່ນວ່າຂ້ອຍບໍ່ມີເດັກນ້ອຍຢູ່ກັບຂ້ອຍບໍ່?

ໄດ້.

**ຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຮັບ DCAP ແລະ ໂຄງການເງິນສົດອື່ນໆໃນເວລາດຽວກັນບໍ່?**

ບໍ່. DCAP ແມ່ນໂຄງການເງິນສົດຄັ້ງດຽວສໍາລັບຄົວເຮືອນທີ່ບໍ່ມີຄຸນສົມບັດສໍາລັບໂຄງການເງິນສົດ DSHS ອື່ນໆ.

**ຂີດຈໍາກັດດ້ານລາຍໄດ້ສໍາລັບໂຄງການນີ້ແມ່ນຫຍັງ?**

ຂີດຈໍາກັດດ້ານລາຍໄດ້ສຸດທິ (ຫຼັງຈາກຖືກຫັກ) ສໍາລັບລາຍໄດ້ທັງໝົດທີ່ຄາດໄວ້ໃນເດືອນທີ່ສະໝັກແມ່ນຂຶ້ນກັບຂະໜາດຂອງຄົວເຮືອນຂອງທ່ານ. ເບິ່ງຕາຕະລາງຂ້າງລຸ່ມນີ້:

ຂະໜາດຂອງຄົວເຮືອນ	ຂີດຈໍາກັດດ້ານລາຍໄດ້ຫຼັງຈາກຖືກຫັກ
1	\$363
2	\$459
3	\$569
4	\$670
5	\$772
6	\$877
7	\$1,013
8+	\$1,121

**ມີຂີດຈໍາກັດດ້ານສັບສິນສໍາລັບໂຄງການນີ້ບໍ່?**

ໃນລະຫວ່າງການສຸກເສີນໃນປະຈຸບັນ, ສູງເຖິງ \$ 6,000 ຂອງສັບສິນທີ່ມີຢູ່ຂອງທ່ານແມ່ນຖືກຍົກເວັ້ນ. ທຽບເທົ່າສູງສຸດ \$10,000 ດ້ານພາຫະນະແມ່ນຖືກຍົກເວັ້ນເຊັ່ນກັນ.

**ຂ້ອຍຕ້ອງການຂໍ້ມູນຫຍັງແດ່ສໍາລັບການສໍາພາດ?**

ໃນລະຫວ່າງການສໍາພາດ, ພວກເຮົາຈະປຶກສາຫາລືກ່ຽວກັບລາຍໄດ້ທັງໝົດທີ່ທ່ານຄາດໄວ້ສໍາລັບເດືອນ, ສັບສິນທີ່ມີຢູ່ແລະລາຍຈ່າຍທີ່ທ່ານຕ້ອງການຊ່ວຍເຫຼືອ.

**ຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອປະເພດໃດແດ່?**

DCAP ກວມເອົາປະເພດຄວາມຕ້ອງການດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້: ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທີ່ພັກອາໄສ, ເຄື່ອງໃຊ້, ເຄື່ອງນຸ່ງຫົ່ມ, ການດູແລຮັກສາທາງການແພດເລັກນ້ອຍ, ເຄື່ອງໃຊ້ໃນຄົວເຮືອນ ແລະ ຄ່າຂົນສົ່ງສໍາລັບການເຮັດວຽກ. DCAP ຍັງສາມາດຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານອາຫານໄດ້, ຖ້າທ່ານບໍ່ມີສິດໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດດ້ານອາຫານຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ.

**ຈຳນວນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອສູງສຸດແມ່ນເທົ່າໃດ?**

ຈຳນວນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອແມ່ນຂຶ້ນກັບຂະໜາດຄົວເຮືອນຂອງທ່ານ, ລາຍໄດ້ ແລະ ຄວາມຕ້ອງການ. ຜົນປະໂຫຍດສູງສຸດແມ່ນຢູ່ຂ້າງລຸ່ມນີ້:

ຂະໜາດຂອງຄົວເຮືອນ	ຈຳນວນຜົນປະໂຫຍດສູງສຸດ
1	\$363
2	\$459
3	\$569
4	\$670
5	\$772
6	\$877
7	\$1,013
8+	\$1,121

**ຂ້ອຍຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດແນວໃດ?**

ຖ້າທ່ານໄດ້ຮັບອະນຸມັດສຳລັບ DCAP, ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຂອງທ່ານຈະຖືກອອກໃຫ້ກັບບັດໂອນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອທາງເອເລັກໂຕຣນິກ ຫຼື EBT. ຖ້າທ່ານບໍ່ມີ, ພວກເຮົາຈະເອົາບັດໃຫ້ທ່ານ. ບັດຂອງທ່ານຈະຖືກສົ່ງໃຫ້ທ່ານໃນຈົດໝາຍ, ເວັບເສຍແຕ່ວ່າທ່ານມີທີ່ຢູ່ສົ່ງທົ່ວໄປ.

**ຂ້ອຍຈຳເປັນຕ້ອງເປັນພົນລະເມືອງບໍ? ຈະເປັນແນວໃດຖ້າວ່າຂ້ອຍບໍ່ມີເລກປະກັນສັງຄົມ?**

ທ່ານບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງແມ່ນພົນລະເມືອງສະຫະລັດອາເມລິກາ ຫຼື ມີສະຖານະການເຂົ້າເມືອງສະເພາະເພື່ອຈະໄດ້ຮັບ DCAP. ການຈ່າຍເງິນ DCAP ໃດໜຶ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ຄິດໄລ່ຈາກການທົດສອບການເອີ້ນເກັບຄ່າທຳນຽມສາທາລະນະ. ທ່ານບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງໃຫ້ເລກປະກັນສັງຄົມເພື່ອຈະໄດ້ຮັບ DCAP.

**ຂໍ້ມູນການເຂົ້າເມືອງຂອງຂ້ອຍຈະຖືກແບ່ງປັນກັບເຈົ້າໜ້າທີ່ກວດຄົນເຂົ້າເມືອງຂອງລັດຖະບານກາງ (United States Citizenship and Immigration Services)? ບໍ?**

DSHS ຈະບໍ່ກວດສອບຂໍ້ມູນການເຂົ້າເມືອງກັບ USCIS ສຳລັບຜູ້ທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບພຽງແຕ່ DCAP ເທົ່ານັ້ນ. ບຸກຄົນເຫຼົ່ານັ້ນ ຫຼື ຄອບຄົວຜູ້ທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານເງິນສິດ ຫຼື ອາຫານອື່ນໆຈະມີສະຖານະພາບການເຂົ້າເມືອງຂອງພວກເຂົາທີ່ຖືກກວດສອບໂດຍ DSHS ຜ່ານທາງ [ລະບົບ SAVE](#) ພາຍໃຕ້ສັນຍາຂອງຕົນກັບ USCIS.